
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 8. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 379
Vidste ministeren ved førstebehandling den 29. maj 2017 af L 214 (Solceller),
at Energinet.dk havde planer om at ville ændre de økonomiske vilkår for ca.
85.700 solcelleanlæg på under 6kW, som i lovforslaget beskrives som anlæg,
der opnår afgiftsfritagelse indtil 19. november 2032, og hvorom ministeren ved
førstebehandling udtalte, ”som regeringen foreslår at fastholde på timebaseret
nettoafregning og først lader overgå til øjebliksafregning fra 2032”, og som i L
214 – svar på spm. 3 af 29. juni beskrives som anlæg, der kan fortsætte med
uændrede vilkår, og hvorom ministeren i L 214 – svar på spm. 32 erkender
den 29. juni 2017 at have haft kendskab til Energinet.dk´s foreslåede ændrin-
ger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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